

Announcements for 8-1-2021

2021年8月1日報告事項

1. This week's prayer focus: Pray that God's grace upon grace through the gospel will be pouring on us!
本週禱告焦點：願神的恩典藉著福音傾注在我們身上。
2. Our Labor Day weekend special event (Saturday and Sunday) will be held here at RCCC with Rev. Joshua Ting as the guest speaker. Please mark your calendars. We hope to see you there!
勞動節特別活動（週六和週日）將在本教會舉行，陳世欽牧師為特邀講員。請預留時間，希望在會場見到您！
3. Pray for the planning of a college outreach event, to be held on September 18th, that it may be an opportunity to reach out to students in the area.
9月18日將有大學外展活動，是接觸本地區的學生的好機會。為外展的籌備禱告。
4. We are thankful that the Youth Group will have a small picnic today to send off for the seniors before they go off to college later this month.
感謝主，青年團契今天有一個小型野餐會，為幾週後將要去上大學的畢業生送行。
5. Sermon speakers:
下週講員

	Aug 8
English Worship	Pastor Dave Theobald
Chinese Worship	Brother Bin Zhang
RCCC-W Worship	Pastor Ho

崇拜講員

	八月八日
英文崇拜	Pastor Dave Theobald
中文崇拜	張斌弟兄
西區崇拜	何牧師